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تصویب سقف ۶۵ +۱۰ هزار میلیاردی درآمد شهرداری در سال ۱۴۰۲
تب و تاب فروش املاک پایتخت در شورا

حبیب کاشانی از مخالفان فروش املاک شهرداری در بهمن ماه 
خطاب به اعضای شــورای شهر گفت کدام یک از شما املاک خود 
را در بهمن ماه می فروشید، وقتی می دانید در سال آینده دست کم 
شامل افزایش ۳۰ درصدی می شود. املاک پیشنهادی برای فروش 
در مناطق یک، ۲، ۱۸، ۲۰ و ۲۱ شهر تهران قرار داشتند، املاکی که 
به گفته مهدی عباسی، عضو شورای شهر تهران (که تنها با فروش 
یکی از املاک موافقت کرد و به همه درخواســت های فروش رأی 
منفی داد)، ظرفیت هایی برای درآمدهای پایدار آینده شهر هستند.
لطــف االله فروزنده، معاون مالی شــهرداری تهران، در ابتدا در 
دفاع از این لایحه گفت: در نیمه دوم سال تحقق بودجه غیرنقد را 
با جدیت دنبال کردیم، درباره فروش املاک با بانک شهر صحبت 
کردیم و لازم است بتوانیم با فروش این املاک بدهی مان را تسویه 
کنیم تا بتوانیم تســهیلات جدید بگیریم. بــا این فروش می توانیم 
سود و جرایم را نیز تســویه کنیم و سهامدار بانک شهر شهرداری 

است.
مهدی عباسی، رئیس کمیسیون شهرسازی، در واکنش به این 
لایحه گفت: بانک شــهر برای ما نیست؛ بلکه شهرداری سهامدار 
آن است و اگر برای ما است، بیاید وام هایش را صفر کند. ما باید به 
فکر درآمد پایدار آینده باشیم، نباید مجتمع ها را دانه به دانه واگذار 
کنیم و باید به فکر آینده نیز باشــیم. او با اشــاره به فروش ســهم 

شــهرداری از پروژه بیمارستانی آتیه در منطقه ۲ که برآورد ارزش 
آن هزار و ۳۰۰ میلیارد تومان بود، گفت:  این پروژه یک ابرپروژه است 

و آیا صلاح است که ما این فرصت را از دست بدهیم؟
جعفر تشکری هاشــمی درمــورد این لایحه با بیــان اینکه این 
کار درســتی اســت و ما باید به فکر بازپرداخت بدهی های مان به 
بانک ها و اشــخاص باشیم، گفت: شــهرداری ۳۰۰ میلیارد تومان 
از یکی از بانک ها وام گرفته؛ اما ســود این وام ۵۰۰ میلیارد تومان 
شده اســت و اگر بدهی های مان را تسویه نکنیم، قطعا شهرداری 
ضررهای بزرگی می کند؛ اما وقتی رقم های پیشنهادی را در جدول 
می بینیم، متوجه می شویم که برخی ملک ها را متری دو میلیون و 
۹۰۰ هزار تومان می خواهند بفروشــند که بــا واقعیت ها متفاوت 
اســت. فروزنده در پاســخ به او گفت سربسته بگویم که این زمین 

در حریم است!
حبیب کاشــانی نیز در واکنش به این لایحه با طرح این سؤال 
که چرا این فروش ملک را اول سال نیاوردید؟ گفت: آیا شما ملک 
خودتان را در بهمن و اســفند که بازار ملتهب اســت، با این تورم 
می فروشــید؟ در ســال جدید حداقل با ۳۰ درصد افزایش قیمت 
می توانید این ملک ها را بفروشــید. بازرسی های ما نشان داده که 
چند ملکی که در این فهرســت است (ردیف ۳ و ۶ که مربوط به 
قدر سهم شهرداری در یک پروژه مشارکتی تجاری و پارکینگ بود 

و زمینــی با کاربری صنعتی در منطقه ۲۱) کار کارشناســی در آن 
انجام نشده است.

چه کسانی به فروش املاک شهرداری رأی موافق دادند؟
مهدی پیرهادی، رئیس کمیسیون سلامت شورای شهر تهران، 
هم درخواســت کرد که به جای فروش قدرالســهم شهرداری در 
بیمارستان آتیه شهرداری بیمارستانی برای کارکنان ایجاد کند که 
چمران به او پاســخ داد: این موضوع دیگری اســت که به لایحه 
فروش ارتباطی ندارد و شــهرداری ســال ها در زمینی در بزرگراه 
مدرس میرداماد قصد احداث بیمارســتان داشت که سرانجام به 

این نتیجه رسید این زمین را بفروشد.
ناصــر امانــی از موافقان لایحــه فروش هم با بیــان اینکه ما 
مجوز به شــهرداری داده ایم که بودجه غیرنقــدش را فعال کند، 
گفت: بارها در طول ماه های گذشــته به شهرداری تذکر دادیم که 
چرا بودجه غیرنقد را فعال نکرده؟ و دقت داشــته باشــید که در 
روند فروش و تهاتر املاک شــهرداری تهران سیر اداری عجیب و 
پیچیده ای دارد و همین مســئله سبب شــده که فروش املاک به 
بهمن ماه موکول شــود و بعد مرتبا ما می گوییم که چرا بدهی ها 

را تسویه نمی کنید.
مهدی چمران با بیان اینکه علاوه بر شــهرداری شــورای شهر 
نیز تک به تک املاک را کارشناسی کرده است، گفت: قدرالسهم و 

واکنش سازمان برنامه و بودجه به یک گزارش

درصد فیزیکی همه املاک مشخص شده است که تک به تک آنها 
را بیان می کنیم؛ اما دقت داشته باشید که شهرداری تهران حدود 
۳۸ هزار میلیارد تومان بدهی دارد و ارزش این شش ملک حدود 
شش هزار میلیارد تومان است و بانک ها نیز از سوی بانک مرکزی 

تحت فشار هستند تا بدهی های شان کاهش یابد.
فروزنده، معاون مالی شهردار تهران نیز با بیان اینکه ما سه ماه 
است که با بانک شهر نشسته ایم و درباره بدهی ها صحبت کردیم، 
گفت: خودتان مجــوز فعال کردن بودجه غیرنقد را دادید و از یک 
طرف به ما می گویید بودجه غیرنقد محقق نشــد و از سمت دیگر 
این گونه رفتار می کنید و نباید برای کسی که کار می کند، چوب لای 

چرخش گذاشت.
حبیب کاشــانی در واکنش به این ســخنان معاون شــهردار 
تهران با تأکید بر اینکه آقای فروزنده وقتی پشــت تریبون می رود، 
باید انصاف را رعایت کند، گفت: در ۱۸ ماه گذشــته شورا جلوتر از 
شهرداری بود، نه اینکه چوب لای چرخ شهرداری بگذاریم و بیان 
این کلمات در صحن درست نیست و نمی شود که هرکسی پشت 
تریبون رفت، حرفی علیه ما بزند. انگار مخالفان قصد بهانه جویی 
دارند. در حالی که شــورا گاهی در حمایت از شهرداری جلوتر هم 
گام برداشته، به طور مثال مجوزی که در منطقه ۲۲ برای ۲۱۰ ملک 
داده شد. چمران خطاب به کاشانی گفت آقای فروزنده منظورشان 
شــما نبودید، خطاب به من این جملات گفته شــد و بهتر اســت 
به سمت مسائل خصوصی نروید. کاشــانی در پاسخ به او گفت: 
توهین به من یعنی توهین به شــما و شورا و اگر از ما دفاع نکنید 
که نمی شــود! چمران نیز در واکنش به این سخنان گفت: شما به 

خودتان نگیرید و نرم تر باشید.
بعــد از این گلایه باقــری و فروزنده دو معاون شــهردار، کنار 
صندلی حبیب کاشــانی رفته و با روبوسی و نوازش تلاش کردند 
که دلخوری این عضو شورای شهر را برطرف کنند. در ادامه مهدی 
چمران در قرائت املاک پیشــنهادی شــهرداری گفت: ملک اول 
مجتمع مژده در منطقه یک اســت که بیش از پنج هزار و ۸۰۰ متر 
مربع دارد و قیمت آن هزارو ۳۰۴ میلیارد تومان تخمین زده شــده 
اســت. گلایه برخی اعضا برای فروش این ملک نامشــخص بودن 
قدر ســهم و میزان فیزیکی ملک بود که در نهایت اعضا به فروش 
این ملک رأی دادند. مخالفان فروش سوده نجفی، حبیب کاشانی 
و مهدی عباســی بودند. چمران ادامه داد: مورد دوم بیمارســتان 
آتیه در منطقه ۲ است که مبلغ هزارو ۳۰۰ میلیارد تومان برای آن 

قیمت گذاری شده است.
اعضای شورای شهر تهران به جز حبیب کاشانی، مهدی عباسی 
و علی اصغر قائمی اجازه فروش بیمارســتان آتیه را به شهرداری 
تهران دادنــد. چمران افزود: پروژه ســوم، پارکینگ طبقاتی گرات 
است که قسمت کارشناسی آن را هزارو ۵۰۰ میلیارد تومان تعیین 
کردند که این پروژه در منطقه ۲ قرار دارد که اعضای شــورا به جز 
مهدی عباســی با رأی مثبت خود اجازه فروش این پارکینگ را به 
شــهرداری دادند. چمران افزود: پروژه بعــدی ۱۱ قطعه زمین در 
خیابان قلمســتان در محدوده احمدآباد مســتوفی در منطقه ۱۸ 
است که در حریم تهران قرار دارد و خارج از محدوده است و مبلغ 
۶۰۰ میلیارد تومان تخمین زده شــده اســت. مخالفان فروش این 
ملک نیز تنها مهدی عباســی و حبیب کاشانی بودند و شورا اجازه 
فروش این ۱۱ قطعه زمین را به شهرداری داد. چمران افزود: پروژه 
بعدی مجتمع مسکونی تجاری خلیج فارس در منطقه ۲۰ است 
که ســاخت آن راکد مانده و برآورد مالــی آن ۵۱۵ میلیارد تومان 

تخمین زده شده است.
حبیب کاشــانی در واکنش به این سخنان گفت: این اطلاعات 
شهرداری نیست بلکه اطلاعات خودتان است و این نیاز به صحن 
نــدارد و مهدی چمــران گفت که من با اطلاعاتــی که از خودم و 

شهرداری دارم، صحبت می کنم.
اعضای شــورای شهر تهران به جز حبیب کاشانی و علی اصغر 
قائمی به فروش مجتمع مسکونی تجاری خلیج فارس رأی مثبت 
دادنــد. مهدی چمران افــزود: ملک بعدی یــک قطعه زمین در 
بزرگراه شهید لشگری در منطقه ۲۱ است که ۵۸ هزار متر است که 
برآورد مالی آن ۵۰۰ میلیارد تومان است که به جز مهدی عباسی 
ســایر اعضای شورای شــهر با رأی مثبت خود به شهرداری اجازه 

فروش این ملک را دادند.
مهدی عباسی در واکنش به فروش مجتمع مسکونی تجاری 
خلیج فارس گفت: در این پروژه ۳۶ هزار متر مســکونی است که 
از سال ۹۱ استارت کار خورده اما می بینید که شهرداری وقتی وارد 
مسکن سازی شــده پروژه شکست خورده است و بهتر است که از 

تجربیات مدیریت شهری در ادوار گذشته استفاده شود.
قائمی نیز در انتقاد به روند بررســی املاک شــهرداری، گفت: 
برای تعیین تکلیف باغات شــهرداری ســند تک برگ، عکس های 
هوایی سال های گذشته و... را به شورا ارائه می کند و برای فروش 
املاک نیز شهرداری باید قبل از برگزاری جلسه اطلاعات املاک را 
به صورت جامع و مکتوب از قبل به اعضا بدهد که مهدی چمران 
در واکنش گفت: من انتظار داشتم که کمیسیون برنامه و بودجه این 

کار را انجام بدهد.
امانی نیز با بیان اینکه باید به این لایحه دو مسئله اضافه شود، 
گفت: باید در لایحه قید شــود که قیمت گذاری املاک بر اســاس 
آخرین کارشناســی باشــد و همچنین برای تســویه بدهی بانکی 

درآمدها صرف شود. آخوندی نیز گفت: براساس تبصره این لایحه 
شهرداری باید با کارشناسی روز صرفا برای تسویه بدهی وام هایش 

این درآمدها را هزینه کند.
تخفیف ۴۰ درصدی به ۴ درصدی ها رسید

درجلسه روز گذشته شورای شهر تهران جعفر شربیانی، رئیس 
کمیته شهرسازی شورای شهر تهران، درباره تعارض رفتار شهردار 
تهران در اجــرای مصوبه تخفیفات و استفســاریه آن تذکر داد و 
گفت:  براســاس مصوبه شورای شهر تهران پاداش خوش حسابی 
در پرداخت عوارض مشــروط بــه پرداخت کل عــوارض پروانه 
ساخت بود، اما اخیرا شــهردار تهران طی بخش نامه ای دستوری 
را صــادر کرده مبنی بــر اینکه پرداخت کل یا بخشــی از عوارض 
نیز شــامل تخفیفــات می شــود، در این بخش نامه عنوان شــده 
اســت که همه اعلام عوارض های شــهرداری دارای اعتبار زمانی 
اعم از عوارض بخشــی یا تمام عوارض صــدور پروانه در صورت 
درخواست متقاضی جهت پرداخت نقدی مشمول جدول پاداش 

خوش حسابی مصوبه مورخ ۱۵ آبان ۱۴۰۱ می شود.
سخنگوی کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر تهران 
در ادامــه گفت: عــلاوه بر این درخصوص کســری پارکینگ نیز با 
مصوبه شــورای شــهر مغایر اســت حتی در زمانی که تخفیفات 
در حد ۲۰ درصد بود، شــامل کسری پارکینگ نمی شد. وی افزود: 
به روشنی پیداست این بخش نامه، دستور شهردار و مصوبه شورای 
شــهرداران نیز با مصوبه شورای شــهر تهران کاملا مغایر است. 
بنده به عنوان عضو شــورای شــهر تهران و به عنوان رئیس کمیته 
شهرسازی شــورای شهر درباره آثار و تبعات رانتی و فسادزای این 
بخش نامه تذکر می دهم. متأســفانه اخبار و شنیده های ناگواری 
از این تأییدیه و دســت خطی که از شهردار تهران گرفته اند، شنیده 

می شود.
عضو هیئت رئیسه شــورای شــهر تهران یادآور شد: براساس 
جایگاه قانونی و نظارتی شــورای شــهر از شــهردار شــهر تهران 
می خواهم نســبت به ابطال این دســتور غیرقانونی اقدام عاجل 
کند و گزارش آن را به شــورای شــهر تهران ارسال کند. وی تأکید 
کرد: علاوه بر این توسط اعضای شورای شهر تهران چه به صورت 
شــفاهی و چه به صورت کتبی بارها خواســته شده به سؤال های 
زیر پاسخ دقیق و مکتوب داده شود: اول اینکه در دو مرحله قبلی 
پاداش خوش حسابی، دقیقا مشخص شود که این تخفیفات به چه 
کسانی داده شده است؟ به طور دقیق شهردار تهران باید مشخص 
کند که در هر منطقه و ناحیه چه میزان هم از نظر مقادیر و هم از 

نظر میزان، از تخفیف برخوردار شده اند.
جعفر شربیانی همچنین گفت: برآوردهای قبلی و هشدارهای 
برخی از اعضای شــورای شــهر تهــران در زمــان تصویب لایحه 
تخفیفات نشــان می دهد که مقدار زیادی از این تخفیفات شامل 

حال تعداد اندکی آن هم در برخی از مناطق خاص شده است.
این در حالی است که معاون شهرسازی و معماری شهرداری 
تهران در شورای شــهر تهران ادعای رونق در ساخت وساز تهران 
و بهره مندی لایه های مختلف متوسط و کم درآمد مناطق جنوبی 
تهران را مطرح کرده بود. ســؤال دوم این است چه میزان و درصد 
از تخفیفات شــامل تراکم پایه، مازاد به تراکم پایه، حق تشــرف، 
پیش آمادگی بالکن، درآمد حاصل از تغییر کاربری و ارزش بهینه از 

اجرای طرح جامع و تفصیلی شده است؟
روشن شــدن ارقام و میزان این موارد در معیار راســتی آزمایی 
مدیران شهرسازی شــهرداری تهران در این زمینه است که آیا این 
تخفیفات باعث رونق در ساخت وساز در تهران شده است؟ یا این 
پوشش ظاهری مســئله بوده و این تخفیفات شامل مواردی شده 
که یا در حال انجام عملیات ساختمانی یا پایان آن بوده است یا در 

بخش نظارت فنی بوده است؟
هفته گذشــته نیز مهدی عباسی نســب به انحراف از مصوبه 
شورای شــهر تهران درخصوص پاداش خوش حسابی تذکر داده 
بود و با اشــاره بــه تخفیف ۴۰ درصدی عــوارض و عدم تعلق به 
فضای ســبز، حذف پارکینگ و قطع اشــجار گفته بود: شــهردار 
مجری قوانین اســت و قرار نیســت قانونی را برای خود تدوین و 
اجرا کند. اینکه این موارد نیز مشمول تخفیف شدند، تخلف است 
و از اختیارات آنها نبوده اســت یــا باید از جیب خود به بیت المال 

بازگردانید یا کاری انجام دهید تا فرد این مبالغ را بازگرداند.
همچنین حبیب کاشــانی، خزانه دار شــورای شــهر تهران، در 
جلسه گذشته شــورا درباره کســانی که از این پاداش ها بهره مند 
شــده بودند، گفته بــود: در بخــش وصول عوارض، شــهرداری 
تهران از ۲۰ آبان تــا ۲۰ آذر چهارهزارو ۵۴۷ میلیارد تومان درآمد 
داشــته که این به معنای آن است که در مجموع استفاده کنندگان 
از پاداش جایزه خوش حســابی مربوط به پرونده هایی با مبالغ بالا 
و چهار درصدی ها بوده اند و پرونده هــای با مبالغ زیر یک میلیارد 
تومان و ۹۶ درصدی ها کمتریــن را بعد از اجرای مصوبه به خود 

اختصاص داده اند.
سقف بودجه کوتاه شد

روز گذشته همچنین بررسی کلیات بودجه سال آینده شهرداری 
تهران در دســتور کار قرار گرفت که اعضای شورای شهر تهران با 
رقــم ۷۵ هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان موافقــت کردند. از این میزان 
۱۰ هزار میلیارد تومان به توســعه حمل ونقل عمومی اختصاص 

پیدا خواهد کرد.

ســازمان برنامه و بودجه با ارســال جوابیه ای به روزنامه «شرق»، نسبت به گزارش 
گروه اجتماعی با عنوان جوانمرگی دارویار واکنش نشــان داد. متن این جوابیه به شرح 

زیر است:
باسمه تعالی

برادر ارجمند، جناب آقای رحمانیان،مدیرمسئول محترم روزنامه شرق
با ســلام و احترام؛ گزارشــی با عنوان «جوانمرگی دارویار» مــورخ ۱۴۰۱/۱۱/۴ در آن 
روزنامه منتشــر شده؛ مقتضی است بر اساس ماده ۲۳ قانون مطبوعات و به منظور رفع 
ابهام و روشن شــدن افکار عمومی، دســتور فرمایید این پاسخ در همان صفحه با همان 

فونت و اندازه و با تیتر ذیل در اسرع  وقت در آن روزنامه منتشر شود.
تخصیص کامل اعتبار طرح دارویار تا پایان سال/ ۱۵ هزار میلیارد تومان تسهیلات برای 

واردات دارو
از ۶۹ هــزار میلیارد تومان اعتبار پیش بینی شــده برای طرح دارویار در ســال ۱۴۰۱، 
حــدود ۵۰ هزار میلیارد تومان به بانک مرکزی پرداخت خواهد شــد و مابقی از طریق 

ســازمان های بیمه گر تخصیص خواهد یافت. همچنین بانــک مرکزی موظف گردیده 
به منظــور واردات دارو، مــواد اولیــه دارو و ملزومات مصرفی پزشــکی مبلغ ۱۵ هزار 
میلیارد تومان تسهیلات ســرمایه در گردش فراهم نماید. طرح دارویار برای جلوگیری 
از تحمیل بار مالی تغییر نرخ ارز به مردم به اســتناد مفــاد بند (س) تبصره (۱) قانون 
بودجه ســال جاری مبنی  بر تخصیص یارانه مابه التفاوت نرخ ارز دارو به مصرف کننده 
نهایی از طریق ســازمان های بیمه گر پایه از تاریــخ ۲۳ /۰۴ /۱۴۰۱ اجرائی گردید. با توجه 
به لزوم ســازمان دهی زیرساخت های لازم در شــبکه درمانی و دارویی کشور، این طرح 
در حــوزه داروهای تولیــد داخل و برخی داروهــای وارداتی به مرحلــه اجرا درآمده 
اســت. مطابق تفاهم نامه چهارجانبه مورخ ۲۸ /۰۱ /۱۴۰۱ بین وزارت بهداشــت، درمان 
و آمــوزش پزشــکی، وزارت امــور اقتصادی و دارایــی،  بانک مرکزی و این ســازمان و 
الحاقیه های بعدی آن از ســه میلیارد دلار ارز ترجیحی کالاهای ســلامت محور در نظر 
گرفته شده برای سال ۱۴۰۱، مبلغ دو میلیارد دلار تا پایان سال به شرکت های واردکننده و 
تولیدکننده تخصیص  داده شده است و یک میلیارد دلار آن از طریق سازمان های بیمه گر 

تخصیص داده می شــود؛ بنابراین از ۶۹٫۰۰۰ میلیارد تومان پیش بینی شده در ردیف ۱۸ 
جــدول ذیل تبصره ۱۴، حدود ۵۰٫۰۰۰ میلیارد تومان بــه بانک مرکزی پرداخت خواهد 
شــد و مابقی از طریق ســازمان های بیمه گر تخصیص خواهــد یافت. در این خصوص 
از مبلــغ ۱۹۰۰۰ میلیارد تومان باقی مانده تا کنون ۷۰۰۰ میلیارد تومان پرداخت شــده و 
مابقی طی ماه جاری و تا پایان ســال معادل عملکرد ســازمان های بیمه گر در اجرای 
طرح دارویار پرداخت خواهد گردید. درخصوص پرداخت تســهیلات سرمایه در گردش 
توســط بانک های عامل برای صنعت دارو و ملزومات پزشــکی اقدامات لازم از طریق 
شــورای پول و اعتبار مورد پیگیری قرار گرفت. در این خصوص شــورای پول و اعتبار با 
تمدید بند (۴) از یک هزار و سیصد و هشتمین صورت جلسه مورخ ۲۳  /۱۰  /۱۳۹۹ و بند (۲) 
از یک هزار و سیصد و هجدهمین صورت جلسه مورخ ۰۵  /۰۵  /۱۴۰۰، برای صنایع دارویی به 

مدت یک سال از تاریخ تصویب شورا به شرح ذیل موافقت نمود:
الف   - افزایش ســقف اعتبــاری مقرر در آیین نامه تســهیلات و تعهدات کلان به ۴۰ 

درصد سرمایه پایه بانک ها.

ب   - مستثنی شدن از محدودیت های مربوط به سرمایه پایه منفی برخی از بانک های 
عامل و آیین نامه رعایت نسبت شاخص های مالی جهت اخذ تسهیلات و ایجاد تعهدات.
ج  - به منظور تأمین نقدینگی مورد نیاز شــرکت های دارویی ناشــی از تغییر نرخ ارز 
ترجیحی به نیمایی، حداکثر تسهیلات و تعهدات برای صنایع دارویی، از ۹۰ درصد به ۲۰۰ 

درصد فروش سال ۱۴۰۰ افزایش می یابد.
مطابق نامه های شماره ۳۴۱۴۰ /۱۴۰۱ مورخ ۰۹ /۰۸ /۱۴۰۱ و شماره ۱۸۰۳۸۶ /۰۱ مورخ 
۲۱ /۰۷ /۱۴۰۱ بانک مرکزی مقرر گردید این بانک از طریق بانک های عامل برای شرکت های 
دارویی به  منظور واردات دارو، مواد اولیه دارو و ملزومات مصرفی پزشــکی مبلغ ۱۵۰۰۰ 
میلیارد تومان تسهیلات سرمایه در گردش فراهم نماید. با توجه به نیاز سرمایه در گردش 
یاد شده برای ادامه فعالیت صنعت تولیددارو و پیشگیری از کمبود ناشی از کاهش تولید، 
ضروری است این تسهیلات در اختیار تولیدکنندگان دارو قرار گیرد. بنا بر گزارش دریافتی 

تاکنون یک سوم از تسهیلات مذکور پرداخت شده است.
مرکز اطلاع رسانی، روابط عمومی و امور بین الملل

چهارشنبه
۱۲ بهمن ۱۴۰۱

سال بیستم      شماره ۴۴۸۷

–

–

www setadiran ir

– –

www karaj ir

»

نورا حسینی: شورای شهر تهران روز گذشــته مجوز فروش شش ملک را به شهرداری تهران داد. 
ارزش این املاک دســت کم پنج هزار و ۷۱۹ میلیارد تومان برآورد شــده، شورای شهر تهران در 
جریان بررســی فروش این املاک تأکید داشت قیمت کارشناسی شــده باید به روزرسانی شود. 
املاکی که به نظر می رســید اعضای شــورای شــهر از مشــخصات آن اطلاع دقیقی ندارند، در 
پروژه های مشــارکتی که برای فروش گذاشته شده بود؛ حتی قدرالسهم شهرداری مشخص نشده 
بود و در جریان بررسی لایحه برخی از اعضا تلفنی از شهرداران مناطق اطلاعات دقیق تری برای 

تصمیم گیری کسب می کردند.

منطقه
1
2
2

18
20
21

نشانى ملک
خیابان شهید باهنر، نرسیده به تقاطع نجابت جو، مجتمع تجارى ادارى مژده

بلوار فرحزادى، بالاتر از سه راهى ایوانک، بیمارستان آتیه 2
بلوار فرخزادى، نبش خ طاهرخانى، پروژه پارکینگ طبقاتى گرات

احمدآباد مستوفى، خیابان قلمستان
خیابان شهید رجایى، روبه روى خ 13 آبان، مجتمع مسکونى تجارى خلیج

بزرگراه شهید لشکرى کیلومتر 21 روبه روى نفت

نوع ملک
نوع تجارى ادارى

بیمارستان
تجارى پارکینگ
11 قطعه زمین

مجتمع مسکونى تجارى
زمین

کاربرى
تجارى ادارى

خدماتى
تجارى پارکینگ

مختلط
مسکونى تجارى

S صنعتى

موضوع واگذارى
قدرالسهم شهردارى در مجتمع

قدرالسهم شهردارى در بیمارستان
قدرالسهم شهردارى در پروژه

203،165مترمربع عرصه
ششدانگ عرصه و اعیان در حال ساخت (راکد)

58،000 مترمربع عرصه

وضعیت سند
قرارداد مشارکت و تقسیم نامه
قرارداد مشارکت و تقسیم نامه

قرارداد مشارکت
شش دانگ
شش دانگ
شش دانگ

مبلغ برآورد اولیه ثمن معامله
1304 میلیارد تومان
1300 میلیارد تومان
1500 میلیارد تومان
600 میلیارد تومان
515 میلیارد تومان
500 میلیارد تومان
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